

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 25-03-2025 10:24:28 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 25-03-2025 10:24:28 AM الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Arab Professionals as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Arab Professionals كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>Date: 24/3/2025 Number :49/2025 Gentlemen / Securities Commission Disclosure Department Subject: Basis of the Conservative Opinion on Depreciation and Receivables Greetings In reference to the above subject and to the disclosure instructions, we inform you that the basis of the qualified opinion on the depreciation item and the receivables item is due to the following 1-As a result of the decrease in sales, which led to a decrease in the production capacity of machines and factory machines, the consumption rate was reduced by 25% of the consumption value. 2-The financial statements include receivables pending with the Court and a long settlement has been made to collect the amount. Please accept my highest respect General Manager Hashem Ibrahim Al , HajHasan</p>	<p>التاريخ: 2025/3/24 الرقم: 2025/49 السادة /هيئة الاوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين الموضوع: اساس الراي المتحفظ على بند الاستهلاكات والذمم المدينة تحية طيبة وبعد إشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى تعليمات الإفصاح نعلمكم بان اساس الراي المتحفظ على بند الاستهلاكات وبند الذمم المدينة بسبب ما يلي 1. نتيجة انخفاض المبيعات مما ادى الى انخفاض الطاقة الانتاجية للماكينات وآلات المصنع تم تخفيض نسبة الاستهلاك 25% من قيمة الاستهلاك. 2. تتضمن القوائم المالية ذمم مدينة منظورة لدى المحكمة وتم عمل تسوية طويلة لتحصيل المبلغ. واقبلوا فائق الاحترام المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن</p>
<p>Date of auditor's report: 24-03-2025</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 2025-03-24</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>